

**ປະກາດຮັບບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນ,
ພື້ນທີ່ສໍາຄັນດ້ານຄວາມຫຼາກຫຼາຍທາງຊີວະພາບ ພາກພື້ນອິນໂດ-ມຽນມ້າ
(Indo-Burma Hotspot)**

ມື້ເປີດຮັບ: ວັນທີ 11 ພະຈິກ 2021

ມື້ປິດຮັບ: ວັນທີ 21 ທັນວາ 2021

ຂະໜາດຂອງໂຄງການ: ຂະໜາດນ້ອຍ (ມູນຄ່າບໍ່ເກີນ \$40.000) ແລະ ຂະໜາດໃຫຍ່ (ນັບແຕ່ \$40.000 ຫາ \$250.000).

ປະເທດທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບທຶນ: ກຳປູເຈຍ, ສປ. ຈີນ, ສປປ ລາວ, ໄທ ແລະ ສສ. ຫວຽດນາມ.

ຂົງເຂດບູລິມະສິດທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບທຶນ: ທິດທາງຍຸດທະສາດ (Strategic Directions) ທີ 4 ແລະ 8.

ພາສາທີ່ສາມາດນຳໃຊ້ໄດ້: ສຳລັບໂຄງການຂະໜາດໃຫຍ່ CEPF

ອະນຸຍາດໃຫ້ສົ່ງບົດສະເໜີໂຄງການເປັນພາສາອັງກິດ, ຝຣັ່ງ, ປອກຕຸຍການ ແລະ ແອສປາຍ.

ສ່ວນໂຄງການຂະໜາດນ້ອຍ ຜູ້ສະໜັບສະໜູນສາມາດຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການເປັນພາສາຈີນ, ອັງກິດ, ຂະແມ, ລາວ, ມຽນມ້າ, ໄທ ແລະ ຫວຽດນາມ ໄດ້.

CEPF ໄດ້ຖືກອອກແບບມາເພື່ອປົກປ້ອງບັນດາພາກພື້ນທີ່ ທີ່ມີຄວາມອຸດົມຮຸ່ງມີທີ່ສຸດທາງດ້ານຊີວະພາບ ແລະ ທີ່ຖືກອຸກຄາມຫຼາຍທີ່ສຸດໃນໂລກ ເຊິ່ງຮັບຮູ້ກັນທົ່ວໄປໃນນາມ

ພື້ນທີ່ສໍາຄັນດ້ານຄວາມຫຼາກຫຼາຍທາງຊີວະພາບ (Biodiversity Hotspot). CEPF

ແມ່ນໂຄງການລິເລີ່ມຮ່ວມກັນຂອງອົງການຝຣັ່ງເພື່ອການພັດທະນາ, ອົງການ ການອະນຸລັກສາກົນ, ສະຫະພາບເອີຣົບ, ກອງທຶນສິ່ງແວດລ້ອມໂລກ, ລັດຖະບານແຫ່ງປະເທດຍີ່ປຸ່ນ, ແລະ ທະນາຄານໂລກ.

ສຳລັບຢູ່ເຂດທີ່ມີຄວາມສໍາຄັນທາງດ້ານຄວາມຫຼາກຫຼາຍທາງຊີວະນາໆພັນໃນພາກພື້ນອິນໂດ-ມຽນມ້າ (Indo-Burma Hotspot) ຍັງໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນເພີ່ມເຕີມຈາກ Margaret A. Cargill

Philanthropies

ໂດຍມີຈຸດປະສົງພື້ນຖານແມ່ນເພື່ອຮັບປະກັນການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງພາກສັງຄົມໃນການອະນຸລັກຊີວະນາໆພັນ.

Indo-Burma Hotspot ກວມເອົາພື້ນທີ່ ທີ່ບໍ່ແມ່ນທະເລຂອງປະເທດກຳປູເຈຍ, ສປປ ລາວ, ມຽນມ້າ, ໄທ ແລະ ຫວຽດນາມ ບວກກັບບາງພື້ນທີ່ທາງພາກໃຕ້ຂອງ ສປ. ຈີນ.

ການປະກາດຮັບບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນຄັ້ງນີ້ ແມ່ນຈຳກັດສະເພາະໂຄງການທີ່ສອດຄ່ອງກັບໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍບູລິມະສິດຂອງການລົງທຶນຕາມທີ່ຈັດລຽງໄວ້ຂ້າງລຸ່ມນີ້. CEPF

ມີຄວາມຄາດຫວັງທີ່ຈະປະກາດຮັບບົດສະເໜີໂຄງການເພີ່ມເຕີມ ເຊິ່ງຈະກວມເອົາບູລິມະສິດການລົງທຶນໃນຂົງເຂດອື່ນອີກໃນປີ 2022.

ການປະກາດດັ່ງກ່າວຈະດຳເນີນຜ່ານທາງເວບໄຊ ແລະ ຈົດໝາຍອີເລັກໂທຣນິກຂອງ CEPF.

ໂຄງການທີ່ຈະຖືກເລືອກເປັນບູລິມະສິດ ແມ່ນບັນດາໂຄງການທີ່ຕອບຮັບກັບມາດຖານດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້: (i) ເປັນໂຄງການທີ່ໃກ້ຄຽງທີ່ສຸດກັບບູລິມະສິດຂອງການລົງທຶນທີ່ມີສິດຈະໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນພາຍໃຕ້ການປະກາດນີ້; (ii) ມີຄວາມເປັນໄປໄດ້ສູງທີ່ຈະບັນລຸໄດ້ຕາມບັນດາຈຸດປະສົງຂອງໂຄງການຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ ແລະ ປະກອບສ່ວນຢ່າງຕັ້ງໜ້າເຂົ້າໃນຜົນໄດ້ຮັບຂອງການອະນຸລັກແບບຍືນຍົງ; (iii) ສ້າງຂຶ້ນໂດຍອີງໃສ່ແນວຄິດລິເລີ່ມທີ່ຜ່ານມາ ແລະ ເສີມຂະຫຍາຍແນວຄິດລິເລີ່ມທີ່ກຳລັງດຳເນີນຢູ່; (iv) ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າເປັນການໃຊ້ຈ່າຍງົບປະມານທີ່ຄຸ້ມຄ່າ; ແລະ (v) ສະແດງໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມອາດສາມາດທາງດ້ານການຈັດຕັ້ງ ແລະ ປະສິບການຕ່າງໆທີ່ຈຳເປັນສຳລັບຈັດຕັ້ງປະຕິບັດວຽກງານ. CEPF ຍິນດີຈະຮັບຄຳຮ້ອງຈາກຜູ້ສະໜັບສະໜູນທັງຜູ້ໃໝ່ ແລະ ຜູ້ເກົ່າທີ່ເຄີຍຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການຜ່ານມາແລ້ວ ເຊິ່ງນຽວກັບບັນດາອົງການຈັດຕັ້ງທີ່ຍັງບໍ່ທັນເຄີຍໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນງົບປະມານຈາກ CEPF.

ພວກເຮົາແນະນຳໃຫ້ຜູ້ສະໜັບສະໜູນທຸກພາກສ່ວນທຳຄວາມລັງເຄີຍກັບຂໍ້ມູນທາງລະບົບນິເວດວິທະຍາ [Ecosystem Profile](#) ຂອງ Indo-Burma Hotspot ແລະ ໃຫ້ຕິດຕໍ່ກັບໜ່ວຍງານຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຂຶ້ນພາກພື້ນຂອງຂົງເຂດອິນໂດ-ມຽນມ້າ Indo-Burma Regional Implementation Team (RIT) ໂດຍຜ່ານທາງ (email: CEPF-Indoburma@iucn.org) ຖ້າຫາກຜູ້ສະໜັບສະໜູນມີຄວາມຕ້ອງການສອບຖາມຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ຫຼື ຕ້ອງການທີ່ຈະປຶກສາກ່ຽວກັບແນວຄວາມຄິດຂອງໂຄງການ. ພ້ອມກັນນີ້, ພວກເຮົາກໍ່ຂໍແນະນຳໃຫ້ຜູ້ສະໜັບສະໜູນເຂົ້າເວບໄຊຂອງ CEPF ໂດຍສະເພາະເຂົ້າເບິ່ງພາກມາດຖານເງື່ອນໄຂ, ກ່ອນການສະໜັບສະໜູນ ແລະ ວິທີການສະໜັບສະໜູນ ([Eligibility](#); [Before You Apply](#); and [How to Apply](#)).

ຂົງເຂດທີ່ເປັນບູລິມະສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນທຶນ

ທິດທາງຍຸດທະສາດທີ 4. ສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ຊຸມຊົນທ້ອງຖິ່ນເພື່ອປະກອບສ່ວນເຂົ້າໃນການອະນຸລັກ ແລະ ການຄຸ້ມຄອງພື້ນທີ່ບູລິມະສິດຕ່າງໆ

ໝາຍເຫດ: ສະເພາະຍຸດທະສາດການລົງທຶນທີ 4.4 ທີ່ເນັ້ນໜັກໃສ່ການກຳນົດພື້ນທີ່ທີ່ມີຄວາມຫຼາກຫຼາຍທາງຊີວະພາບ (*Key Biodiversity Area/KBA*) ເພື່ອທີ່ຈະມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນທຶນພາຍໃຕ້ການປະກາດນີ້ ທຸກໆໂຄງການໄດ້ຕ້ອງສຸມໃສ່ໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍພື້ນທີ່ບູລິມະສິດຢູ່ ສ.ປ ຈີນ, ສປປ ລາວ, ໄທ ແລະ ສ.ສ. ຫວຽດນາມ ຕາມທີ່ໄດ້ລະບຸໄວ້ໃນຕາຕະລາງທີ 27 ຂອງເອກະສານຂໍ້ມູນທາງລະບົບນິເວດວິທະຍາ. ໂດຍຄຳນຶງເຖິງຄວາມສຳຄັນຂອງວຽກບົດບາດຍິງ-ຊາຍ ທີ່ມີບົດບາດໃນການກຳນົດການເຂົ້າເຖິງ ແລະ ການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງເພດຍິງ ແລະ ເພດຊາຍ ໃນການຄຸ້ມຄອງຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແຕ່ລະໂຄງການຈະຕ້ອງໄດ້ລວມເອົາວຽກບົດບາດຍິງ-ຊາຍ ເຂົ້າໃນການອອກແບບ ແລະ ການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດໂຄງການຕົນ.

CEPF ແລະ IUCN ຂໍເຊີນຮ່ວມຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການທີ່ຕອບຮັບກັບໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍບູລິມະສິດການລົງທຶນດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- 4.1 ສະໜັບສະໜູນຊຸມຊົນໃນການວິເຄາະບັນຫາດ້ານການອະນຸລັກ ພ້ອມດ້ວຍການສະໜອງຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບສິດ ແລະ ກາລະໂອກາດກ່ຽວກັບການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ການອະນຸລັກຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດໃຫ້ພວກເຂົາເຈົ້າ.
- 4.2 ທົດລອງ, ຂະຫຍາຍ ແລະ ພັດທະນາກົນໄກຄວາມຍືນຍົງສຳລັບປ່າໄມ້ຊຸມຊົນ, ການບະມົງຊຸມຊົນ ແລະ ເຂດສະຫງວນທີ່ບໍລິຫານຈັດການໂດຍຊຸມຊົນ ໂດຍຜ່ານຂະບວນການທີ່ນຳພາໂດຍຊຸມຊົນຢ່າງແທ້ຈິງ.
- 4.3 ພັດທະນາກົນໄກການຄຸ້ມຄອງຮ່ວມສຳລັບເຂດສະຫງວນ ທີ່ຊ່ວຍໃຫ້ຊຸມຊົນໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມໃນການແບ່ງເຂດ, ການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ບໍລິຫານເຂດສະຫງວນນັ້ນ
- 4.4 ທົບທວນການກຳນົດພື້ນທີ່ ທີ່ມີຄວາມຫຼາກຫຼາຍທາງຊີວະພາບ (KBA) ຢູ່ພາຍໃນພື້ນທີ່ສຳຄັນດ້ານຄວາມຫຼາກຫຼາຍທາງຊີວະພາບ (hotspot) ໂດຍການນຳໃຊ້ມາດຕະຖານ KBA ອັນໃໝ່.

ທິດທາງຍຸດທະສາດທີ 8. ເສີມສ້າງຄວາມອາດສາມາດຂອງອົງການຈັດຕັ້ງທາງສັງຄົມ ເພື່ອຈັດຕັ້ງປະຕິບັດວຽກໃນຂົງເຂດຊີວະນາໆພັນ, ຊຸມຊົນ ແລະ ຊີວິດການເປັນຢູ່ໃນລະດັບພາກພື້ນ, ລະດັບຊາດ, ລະດັບທ້ອງຖິ່ນ ແລະ ຮາກຖານ

ໝາຍເຫດ: ການສະໜັບສະໜູນຂະໜາດໃຫຍ່ ທີ່ຈະມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນທຶນນັ້ນ ຕ້ອງໄດ້ຕັ້ງເປົ້າໝາຍໃນການເສີມສ້າງຄວາມສາມາດໃຫ້ກັບຫຼາຍໆອົງການຈັດຕັ້ງທາງສັງຄົມ. ສຳລັບຜູ້ສະໜັບສະໜູນທີ່ຕ້ອງການສຸມໃສ່ເສີມສ້າງຄວາມສາມາດໃຫ້ແກ່ອົງການຈັດຕັ້ງທາງສັງຄົມພຽງອົງການ ດຽວ ແມ່ນໃຫ້ສະໜັບສະໜູນຂະໜາດນ້ອຍ. ສຳລັບການສະໜັບສະໜູນຂະໜາດນ້ອຍ ທີ່ຈະຕອບຮັບກັບບຸລິມະສິດການລົງທຶນພາຍໃຕ້ທິດທາງຍຸດທະສາດທີ 8 ທຶນສູງສຸດແມ່ນ *US\$20,000*.

CEPF ແລະ IUCN ຂໍເຊັນຮ່ວມຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການທີ່ຕອບຮັບກັບໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍບຸລິມະສິດການລົງທຶນດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- 8.1 ສະໜັບສະໜູນກົນໄກເຄືອຂ່າຍ ທີ່ຊ່ວຍໃຫ້ອົງການຈັດຕັ້ງທາງສັງຄົມໂດຍລວມສາມາດຕອບໂຕ້ກັບໄພຄຸກຄາມອັນສຳຄັນ ແລະ ອັນທີ່ເກີດຂຶ້ນໃໝ່ໄດ້
- 8.2 ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນສະເພາະການພັດທະນາຂີດຄວາມສາມາດໃນການຈັດຕັ້ງ ແລະ ດ້ານວິຊາການທີ່ຍືນຍົງໃຫ້ແກ່ອົງການຈັດຕັ້ງທາງສັງຄົມພາຍໃນປະເທດ

ຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ

ການປະກາດດັ່ງກ່າວນີ້ ແມ່ນສຳລັບອົງການຈັດຕັ້ງສາກົນ ແລະ ບັນດາອົງການຈັດຕັ້ງພາຍໃນບັນດາປະເທດໃນພາກພື້ນ Indo-Burma Hotspot. ສຳລັບບຸກຄົນ ທີ່ມີຄວາມຕ້ອງການທີ່ຈະສະໜັບສະໜູນບໍ່ສາມາດຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການດ້ວຍຕົນເອງໂດຍກົງໄດ້ ແຕ່ຈະຕ້ອງໄດ້ສ້າງບົດສະເໜີໂຄງການຮ່ວມກັບອົງການຈັດຕັ້ງທາງສັງຄົມ. ກະລຸນາຮັບຊາບວ່າໂຄງການທີ່ມີເງື່ອນໄຂຈະໄດ້ຮັບທຶນ ແມ່ນຈະຕ້ອງສະແດງໃຫ້ເຫັນບົດບາດການນຳພາຕໍ່ອົງການຈັດຕັ້ງຂັ້ນທ້ອງຖິ່ນ ແລະ/ຫຼື ສຸມໃສ່ຢ່າງຈະແຈ້ງຕໍ່ການສ້າງຄວາມອາດສາມາດໃຫ້ກັບພາກປະຊາສັງຄົມໃນທ້ອງຖິ່ນ. ນອກນັ້ນ ຍັງໃຫ້ບຸລິມະສິດແກ່ບັນດາໂຄງການທີ່ສຳຄັນ ແລະ ດຶງເອົາວຽກງານບົດບາດຍິງ-

ຊາຍເຂົ້າເປັນພາກສ່ວນໜຶ່ງຂອງໂຄງການ ເຊິ່ງສອດຄ່ອງກັບນະໂຍບາຍ ([gender policy](#)) ແລະ ຊຸດເຄື່ອງມືດ້ານບົດບາດຍິງ-ຊາຍຂອງ ([gender toolkit](#)) CEPF. ທ່ານສາມາດເບິ່ງຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບບົດບາດຍິງ-ຊາຍຂອງ CEPF ເພີ່ມເຕີມໄດ້ຕາມລິ້ງຕໍ່ໄປນີ້ [gender factsheet](#).

ເງິນຊ່ວຍເຫຼືອພາຍໃຕ້ໂຄງການດັ່ງກ່າວນີ້ ບໍ່ສາມາດນຳໃຊ້ໄດ້ໃນກໍລະນີຕໍ່ໄປນີ້: (i) ການຊື້ທີ່ດິນ; (ii) ການຮື້ຖອນ ຫຼື ດັດແກ້ໂຄງສ້າງຂອງຊັບສິມບັດທາງວັດທະນະທຳໃດໜຶ່ງ (ທີ່ລວມມີຄຸນຄ່າທາງບູຮານຄະດີ, ຄຸນຄ່າທາງດ້ານຊາກເສດເຫຼືອຂອງສິ່ງທີ່ມີຊີວິດ, ຄຸນຄ່າທາງສາດສະໜາ, ຄຸນຄ່າທາງທຳມະຊາດທີ່ເປັນເອກະລັກ); (iii) ການຍົກຍ້າຍປະຊາຊົນ ຫຼື ການຕັ້ງຖິ່ນຖານ ໃໝ່ໃນທຸກຮູບແບບທີ່ບໍ່ເກີດຈາກຄວາມສະໜັກໃຈ ຫຼື (iv) ໃຊ້ເປັນເງິນກອງທຶນ. ທຸກໆກິດຈະກຳຂອງໂຄງການ ຕ້ອງສອດຄ່ອງກັບນະໂຍບາຍດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມຂອງ CEPF ເຊິ່ງສາມາດເຂົ້າເບິ່ງລາຍລະອຽດໄດ້ທີ່ນີ້ [here](#).

ວິທີການສະໜັກ

ຜູ້ສະໜັກຂໍທຶນສຳລັບໂຄງການຂະໜາດນ້ອຍ (ບໍ່ເກີນ US\$40,000 ສຳລັບທິດທາງຍຸດທະສາດທີ 4; ບໍ່ເກີນ US\$20,000 ສຳລັບທິດທາງຍຸດທະສາດທີ 8) ສາມາດຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການເປັນພາສາຈີນ, ອັງກິດ, ຂະແມ, ລາວ, ມຽນມ້າ, ໄທ ແລະ ຫວຽດນາມ ໂດຍນຳໃຊ້ແບບຟອມແບບອັອຟລາຍ ຕາມທີ່ໄດ້ຄັດຕີມານີ້ [here](#). ຂໍແນະນຳໃຫ້ຜູ້ສະໜັກຮ່າງບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນທີ່ມີໄລຍະເວລາແຕ່ 1-2 ປີ ພ້ອມທັງຄາດຄະເນມື້ເລີ່ມຕົ້ນໂຄງການໄວ້ລ່ວງໜ້າ ໃນວັນທີ 1 ມິຖຸນາ 2022. ບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນສະບັບສົມບູນ ແມ່ນໃຫ້ສົ່ງເປັນເອກະສານຄັດຕິດທາງອີເມວ ຕາມທີ່ຢູ່ນີ້: CEPF-Indoburma@iucn.org. ການໃສ່ຊື່ຂອງພາຍບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນທີ່ຈະສົ່ງມານັ້ນ ແມ່ນໃຫ້ປະຕິບັດຕາມຂັ້ນຕອນຕໍ່ໄປນີ້: *ຕົວໜັງສືທີ່ເປັນຊື່ຫຍໍ້ຂອງອົງກອນ ຕາມດ້ວຍ CEPF SG Letter of Inquiry*. ຕົວຢ່າງ *IUCN_CEPF SG Letter of Inquiry*.

ໜັງສືຍິ່ງຍືນການໄດ້ຮັບບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນ ຈະຖືກສົ່ງຕອບທາງອີເມວເຊັ່ນກັນ. ຫຼັງຈາກນັ້ນ ຜູ້ສະໜັກຈະໄດ້ຮັບການຕິດຕໍ່ກັບຄືນເພື່ອແຈ້ງໃຫ້ຮູ້ກ່ຽວກັບວິທີການດຳເນີນການຂັ້ນຕໍ່ໄປ. ຖ້າມີຄຳຖາມ ຫຼື ຂໍ້ກ່ຽວຕ່າງໃນລະຫວ່າງການດຳເນີນຂັ້ນຕອນນີ້ ສາມາດສົ່ງໄປທີ່ CEPF-Indoburma@iucn.org.

ບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນທັງໝົດທີ່ສົ່ງເຂົ້າມາຈະຖືກຄັດຈ້ອນ ເພື່ອຮັບປະກັນໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບມາດຖານທີ່ວາງໄວ້. ຈາກນັ້ນ ບົດສະເໜີໂຄງການທີ່ຖືກຕາມມາດຖານ ຈະຖືກນຳມາທົບທວນຂັ້ນຕົ້ນ ໂດຍອີງໃສ່ມາດຖານຕ່າງໆທີ່ໄດ້ກ່າວມາຂ້າງເທິງນັ້ນ. ອີງໃສ່ຜົນການທົບທວນນີ້ ບົດສະເໜີໂຄງການທີ່ຖືກຄັດເລືອກ (shortlist) ຈະຖືກນຳໄປພິຈາລະນາເພີ່ມເຕີມໃນລະຫວ່າງການດຳເນີນກອງປະຊຸມຂອງຄະນະກຳມະການໃຫ້ຄຳປຶກສາ ລະດັບຊາດ National Advisory Committees (NAC) ທີ່ໄດ້ຖືກສ້າງຕັ້ງຂຶ້ນຢູ່ແຕ່ລະປະເທດພາຍໃນຂົງເຂດ ອິນໂດ-ມຽນມ້າ. ຫຼັງຈາກທົບທວນບັນດາຄຳແນະນຳຕ່າງໆຂອງ NAC ແລ້ວຈຶ່ງຈະສາມາດຕັດສິນໃຈໄດ້ວ່າມີໂຄງການໃດແດ່ທີ່ຈະໄດ້ຮັບທຶນ.

ສຳລັບຜູ້ສະໜັກຂໍທຶນໂຄງການຂະໜາດໃຫຍ່ (US\$40,000 ຫາ US\$250,000)

ຕ້ອງສະໜັກຜ່ານຊ່ອງທາງອອນລາຍຂອງ CEPF ([ConservationGrants](#)). ຜູ້ໃຊ້ໃໝ່

ຄັ້ງທຳອິດຈະຕ້ອງໄດ້ລົງທະບຽນກ່ອນ [register](#) ເພື່ອສ້າງບັນຊີຂອງຕົນ.

ຖ້າຜູ້ສະໜັກຫາກພົບບັນຫາໃນການເຂົ້ານຳໃຊ້ຊ່ອງທາງອອນລາຍດັ່ງກ່າວນີ້ໃຫ້ຕິດຕໍ່ໄປຍັງ conservationgrants@conservation.org.

ຂັ້ນຕອນທຳອິດຂອງຂະບວນການສະໜັກ ແມ່ນຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນທາງອອນລາຍ.

ບົດສະເໜີໂຄງການນັ້ນ ສາມາດຍື່ນເປັນພາສາອັງກິດ, ຝຣັ່ງ, ປອກຕຸຍການ ຫຼື ແອສປາຍ ກໍ່ໄດ້.

ຂໍແນະນຳໃຫ້ຜູ້ສະໜັກກະກຽມບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນທີ່ມີອາຍຸແຕ່ 1-3 ປີ

ພ້ອມທັງຄາດຄະເນມື້ເລີ່ມຕົ້ນໂຄງການໄວ້ລ່ວງໜ້າໃນວັນທີ 1 ມິຖຸນາ 2022.

ບົດສະເໜີໂຄງການທີ່ມີເງື່ອນໄຂຄົບຖ້ວນ ຈະຖືກນຳໄປທົບທວນດ້ານວິຊາການໂດຍກອງເລຂາຂອງ CEPF

ແລະ IUCN ໂດຍອີງໃສ່ມາດຖານຕ່າງໆຕາມທີ່ໄດ້ລະບຸໄວ້ຂ້າງເທິງນັ້ນ. ຜູ້ສະໜັກທີ່ຖືກຄັດເລືອກ

(shortlist)

ຈະຖືກເຊີນເຂົ້າຮ່ວມການນຳສະເໜີບົດສະເໜີໂຄງການຂອງຕົນຕໍ່ຄະນະກຳມະການທົບທວນບົດ.

ຈັກນັ້ນຜູ້ສະໜັກຈະໄດ້ຮັບແຈ້ງໃບພາຍຫຼັງວ່າຕົນເອງຈະຖືກຮັບເຊີນ

ເພື່ອສືບຕໍ່ສ້າງບົດສະເໜີບົດໂຄງການສະບັບສົມບູນ ຫຼື ບໍ່.

ຄຳແນະນຳລະອຽດກ່ຽວກັບການກະກຽມບົດສະເໜີໂຄງການແບບສົມບູນ

ຈະໄດ້ສົ່ງໃຫ້ຜູ້ສະໜັກທີ່ຖືກຄັດເລືອກ ໄປພ້ອມກັບຈົດໝາຍເຊີນ. ຜູ້ສະໜັກທີ່ໄດ້ຖືກຄັດເລືອກ ມີເວລາ 6

ອາທິດສຳລັບກະກຽມບົດສະເໜີໂຄງການສະບັບເຕັມ ໂດຍຜ່ານຊ່ອງທາງອອນລາຍ. ໃນໄລຍະນີ້

ພວກເຂົາເຈົ້າຈະຖືກເຊີນເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມກ່ຽວກັບການສ້າງບົດສະເໜີໂຄງການ

ເຊິ່ງພວກເຂົາເຈົ້າຈະມີໂອກາດໃນການສ້າງບົດສະເໜີໂຄງການຮ່ວມກັນເປັນກຸ່ມ

ພາຍໃຕ້ການແນະນຳຂອງກອງເລຂາຂອງ CEPF ແລະ ພະນັກງານຂອງ IUCN.

ຜູ້ສະໜັກທັງໝົດ ຈະຕ້ອງຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນຂອງຕົນກ່ອນເວລາ 17.00 ໂມງ (ຕາມເວລາຂອງພາກພື້ນອິນດູຈີນ) ຂອງວັນທີ 21 ທັນວາ 2022.

ບົດສະເໜີໂຄງການເບື້ອງຕົ້ນທີ່ຍື່ນກາຍເວລາດັ່ງກ່າວນັ້ນຈະຖືກປະຕິເສດ.

ພາຍຫຼັງໄດ້ຍື່ນບົດສະເໜີໂຄງການເຂົ້າລະບົບແລ້ວ

ຜູ້ສະໜັກຈະໄດ້ຮັບອີເມວຍັ້ງຍືນການໄດ້ຮັບບົດສະເໜີໂຄງການທັນທີ.

ຄຳຕອບສຳລັບຄຳຖາມທີ່ມີຜູ້ສອບຖາມເລື້ອຍໆ (FAQ) ສາມາດເບິ່ງໄດ້ (ເປັນພາສາອັງກິດ) ທີ່ນີ້ [here](#).

ໃນລະຫວ່າງວັນທີ 22-26 ພະຈິກ 2021 IUCN

ຈະໄດ້ຈັດສຳມະນາທາງອອນລາຍກ່ຽວກັບການປະກາດຮັບບົດສະເໜີໂຄງການດັ່ງກ່າວນີ້

ເຊິ່ງບັນດາຂໍ້ມູນຕ່າງໆທີ່ກ່ຽວຂ້ອງຈະໄດ້ຖືກແຜ່ຜ່າງໃນ [Facebook](#) ແລະ [Twitter](#) ຂອງອົງການ IUCN ພາກພື້ນອາຊີ.

ທ່ານສາມາດສອບຖາມຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ແລະ ຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອໄດ້ຈາກ:

CEPF Regional Implementation Team, IUCN Asia Regional Office,
63 Sukhumvit Soi 39, Wattana, Bangkok 10110, Thailand

Email: CEPF-Indoburma@iucn.org
Tel: +66 2 662 4029; Fax: +66 2 662 4389.